
































Referat af afdelingsmøde, Afdeling 1, mandag den 7. september 2015 

Tilstede: 15 husstande 

 

 

Afdelingsbestyrelsen: 

Susanne Jørgensen 

Lone Kramhøft 

Nick Kramhøft 

William Pham 

Selskabsbestyrelsen: 

Else Christensen 

Administrationen m.v.: 

Morten Kraft 

Ryan Jørgensen 

Rino Jensen 

Lene Willis 

 

 

   Dagsorden 

1 Velkomst ved afdelingsbestyrelsen  

2 Valg af dirigent 

3 Valg af stemmeudvalg 

4 Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 

5 Behandling af indkomne forslag 

 Forslag 1: Regulering af priserne på vaskeriet 

 Forslag 2: Fjernelse af buske og opsætning af cykelstativer 

 Forslag 3: Hold af hund eller kat i afdelingen 

  

  

6 Gennemgang af afdelingens budget for 2017 

7 a. Valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen for 2 år 

 b. Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

8 Eventuelt 

 

Ad 1 

Susanne Jørgensen byder velkommen. 

 

Ad 2 

Else Christensen vælges som dirigent. 

 

Ad 3 

Morten Kraft, Lone Kramhøft og Nick Kramhøft vælges som stemmeudvalg. 

 

Ad 4 

Beretningen var omdelt til samtlige husstande inden mødet.  

Beretningen tages til efterretning.  

   

Ad 5 

Forslag 1: Regulering af priserne på vaskeriet. 

Forslaget blev enstemmigt godkendt.  

 

Forslag 2: Fjernelse af buske og opsætning af cykelstativer ved hoveddøren ved nr. 103A. 

Forslaget blev ikke vedtaget.  

 



 

 

Forslag 3: Hold af hund/kat i afdelingen. 

Der er afgivet 30 stemmer. 

22 stemmer -  nej 

8 stemmer - ja  

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

Ad 6 

Morten Kraft gennemgår afdelingens nøgletal for budgettet for 2017. 

Nettohuslejen stiger med 0,79%. 

 

Morten Kraft gennemgår planlagt periodisk vedligeholdelse (PPV) over, hvad der igangsættes i 2017: 

140.000 kr. til belægning foran garager 

50.000 kr. til løbende udskiftning af stofledninger og gamle elinstallationer 

450.000 kr. til udskiftning af vandrør 

100.000 kr. til ventilation af rækkehus 

Budgettet blev godkendt. 

 

 

Ad 7 

Valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen for 2 år 

Frederikke Thomsen nr. 103B 

 

Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

 

1. suppleant William Pham nr. 103B 

2. suppleant Shahab Milani nr. 7 

 

  

Ad 8 

Beboer spørger, om det er dyrt at isolere lejlighederne ? 

Ja – det koster mange penge, da det både er lofter, vægge og gulve, der skal isoleres.  

 

Ref./ Lene Willis 

 

 

 

 

 

 

 

  


